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Beknopt verslag van de raadsvergadering van 10 november 2020

Aanwezig de raadsleden: K. Bemelen, C. Debets, H. Franssen, H. Geurten, A. Goossens, B. 
Heggen, B. van den Heuvel, J. Kevers, L. Kockelkoren, L. de 
Koster, H. van de Laar, M. Lamerichs, L. Laumen (v.a. 14.50 
uur), J. Marissen, J. Pieper, F. Pluijmaekers, H. Raes, H. 
Reijnders, L. de Rijk, L. Rijkx (v.a. 14.15 uur), H. Schaffrath, T. 
Schevers, E. Slangen, B. Suers, R. Swelsen

Afwezig de raadsleden: --

Voorzitter: E. Geurts

Griffier: B.W.E. van der Wijst-Triepels

Wethouders: R. v.d. Broek, P. Janssen, J. Quadvlieg, J. Hermans, J. Essers en J. 
Timmermans

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering van de gemeenteraad van Beekdaelen en maakt melding 
van de afwezigen. Vervolgens roept hij alle leden afzonderlijk op om daarmee te voldoen 
aan de eisen en richtlijnen van de Tijdelijke wet digitale beraadslaging en besluitvorming. 

2. Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Raadsvoorstellen: hamerstukken

3.1 Voorstel inzake Visie Beekdaelen b(l)oeit

De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

3.2 Voorstel inzake Beleidsplan Openbare Verlichting Beekdaelen 2021 - 2025
De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.
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4. Raadsvoorstellen: bespreekstukken

4.1 Voorstel inzake Voorbereidingskrediet Gebiedsontwikkeling de Gijselaar
Fractie Vernieuwingsgroep geeft aan dat het voorliggende voorstel op volledige steun kan 
rekenen. Men wijst op het belang van deze gebiedsontwikkeling voor de kern Amstenrade 
en meer specifiek voor de jeugd, de ouderen en sportvereniging. Inwoners hebben de eerste 
stap gezet en nu wordt een tweede stap in de juiste richting gezet, waarbij ook in het 
vervolgtraject inwoners actief betrokken blijven.

Fractie VVD geeft aan dat er uitwerking gegeven wordt aan ideeën die al lange tijd leven. Het 
is geweldig dat dit nu tot uitvoering komt. Spreker is blij met de betrokkenheid van de 
inwoners, de upgrading van het gemeenschapshuis en het verkeerscirculatieplan dat 
gerealiseerd wordt.

Fractie PvdA kan het voorstel inhoudelijk volledig steunen. Het is in de aanloop een moeilijk 
dossier geweest en het is zaak om daaruit lering te trekken en nu vooral vooruit te kijken. 
Spreker roept op om bij toekomstig te nemen beslissingen ratio boven emotie te volgen.

Fractie D66 beschouwt deze instemming als een definitieve ‘go’ voor dit plan cq. deze 
gebiedsontwikkeling die past binnen het integrale huisvestingsplan onderwijs.

Fractie CDA is van mening dat het goed is dat er een voorbereidingskrediet komt voor dit 
uitgebreide plan. Men ziet de verdere uitwerking tegemoet en spreekt de hoop uit dat er 
voldoende aandacht is voor starterswoningen in dit gebied.

De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

5. Voorstel inzake vaststellen Meerjarenbegroting 2021 – 2024
Partijen spreken in de eerste termijn achtereenvolgens de algemene beschouwingen uit. De 
integrale teksten vormen een bijlage bij dit verslag.

Wethouder Janssen wijst erop dat Beekdaelen op het geld moet letten en geeft aan altijd 
open te staan voor suggesties. De fusie gaat wat dat betreft pas beginnen. Vanaf 2019 is 
hard gewerkt om alle beleid te harmoniseren en deze wettelijke opgave is goed afgerond. 
Nu komt de fase van herijken waarbij keuzes gemaakt en prioriteiten gesteld moeten 
worden, bijv. v.w.b. het onderhoud kapitaalgoederen, onderhoud openbare ruimte etc. 
Reserveringen hebben in het verleden op sommige terreinen onvoldoende plaatsgevonden 
en het is zaak om nu gefaseerd en realistisch zaken op te pakken. Beekdaelen heeft een 
enorm potentieel en we moeten ambities niet laten varen, maar goed doordacht wegzetten 
in de tijd om daarmee financiële stabiliteit en rust te bereiken. De P&C documenten zullen 
steeds verder verbeteren om daarmee de raad in de kaderstellende en controlerende rol te 
zetten. Spreker zal altijd scherp toezicht op de uitgaves houden en een kerntakendiscussie 
wordt pas gevoerd op het moment dat ambities niet of onvoldoende in te tijd weggezet 
kunnen worden. Groot zorgenkindje vormt het sociaal domein, en met de name de 
jeugdzorg, die financieel gezien voor alle gemeenten een bottleneck vormt. 
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In dit domein valt nog veel te verbeteren en een herziening van de jeugdwet lijkt 
noodzakelijk. Tot dat moment worden lokale plannen gemaakt om de uitgaven in de greep 
te houden middels beheersmaatregelen. In de begroting is daartoe een taakstelling 
opgenomen, waarbij spreker opmerkt dat het belang van kinderen altijd voorop staat. De 
gemeentelijke lasten in Beekdaelen liggen regionaal gezien onder het gemiddelde, zeker 
gezien de omvang van het grondgebied en de hoeveelheid wegen, riolen en openbare 
ruimte. Er wordt een inventarisatie opgesteld van gemeentelijke (sport)accommodaties om 
daarmee inzicht te verkrijgen in het noodzakelijk onderhoud van kapitaalgoederen. De 
kosten moeten vervolgens in de exploitatie worden opgevoerd. 

Wethouder v.d. Broek erkent dat er rondom de Corona-aanpak snel en adequaat gehandeld 
is en hij verwacht na Corona een gewijzigde economie, een versnelde robotisering en 
digitalisering en bijzondere opgaves. Vanuit dit perspectief roept spreker op tot enige 
afwachtendheid en terughoudendheid bij het snel uitgeven van geld aangaande het 
Coronafonds. Ontwikkelingen rondom het basisinkomen worden nauwgezet gevolgd, maar 
er zijn momenteel geen mogelijkheden voor een pilot. M.b.t. samenwerking op Zuid-
Limburgse schaal verschijnt er op korte termijn een rapport waarin ook het Middengebied is 
gepositioneerd. In operationele zin zijn daar eerder al 4 thema’s weggezet. M.b.t. toeristen-
belasting houdt spreker graag vast aan de koers die eerder in het democratisch proces is 
uitgezet. V.w.b. zelfsturing is in de afgelopen periode met name ingezet op spoor 2 i.c. de 
samenwerking met de burger. Spoor 1 wordt binnen een maand ook weer opgestart. In 
overleg met de VVV zal bezien worden hoe de bestaande kaart met toiletvoorzieningen langs 
wandel- en fietsroutes publiekelijk gemaakt kan worden. Spreker roept m.b.t. de 
kostendekkende tarieven begraafplaatsen op om de onlangs toegezegde uitwerking rondom 
de motie kerkenvisie even af te wachten.

Wethouder Quadvlieg is blij met de positieve signalen inzake de dorpscoördinator en ziet 
zich hierdoor gesterkt in de gedachte t.a.v. de pilot. Bij de kadernota heeft zij toegezegd 
middelen te voteren t.b.v. een verdere uitbreiding, waarbij e.e.a. zich nader zal 
uitkristalliseren na de evaluatie. Zij wil wel nu al proactief aan de slag met de 
voorbereidingen en vaart in het proces houden. Vooralsnog wordt incidenteel geld ingezet 
t.b.v. de uitbreiding van de pilot. Het sociaal domein betreft een open financiering waarbij 
het WMO-budget is gebaseerd op de gemiddelde uitgaven over voorgaande jaren. 
Inschatting is dat de toegezegde rijksmiddelen t.b.v. compensatie meerkosten 
zorgaanbieders ad. 30.000 euro laag is. V.w.b. het menselijke aspect zijn consulenten zich 
zeer bewust van perikelen rondom corona en hebben zij hier bij alle gesprekken aandacht 
voor.

Wethouder Essers geeft m.b.t. het veld Alfasport aan dat er beleid gemaakt zal worden, 
maar dat het in totaal ca. 10 – 12 kunstgrasvelden betreft. Dit zal een uitdaging zijn, mede 
ook gezien de Europese wetgeving en de noodzakelijke aandacht voor milieu en gezondheid. 
Ingeval Alfasport betreft het de vernieuwing van het grasveld, maar ook het masterplan Park 
de Oirsprong. Dit zal zo veel mogelijk samen opgepakt worden, waarbij het een niet 
belemmerend mag werken voor het ander. 
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Burgerparticipatie is in de afgelopen periode op een aantal terreinen ingezet en indien er 
nieuwe initiatieven zijn om activiteiten te beginnen, dan staat spreker hiervoor open. 
Op het gebied van jeugd- en jongerenbeleid is een nota speeltuinwerk in voorbereiding.

Wethouder Timmermans geeft aan dat inzake de Geitenweg overeenstemming is bereikt 
met de bewoners en dat de situatie wordt opgelost. M.b.t. ontwikkelingen in Nuth merkt 
spreker op dat er veel gebeurt in Nuth. Alle DOP’s worden in beeld gebracht, waarna er een 
planning opgesteld kan worden waarbij ook duidelijk wordt wanneer de Dorpsstraat Nuth 
opgepakt kan worden. Niet alle zichtlocaties op De Horsel zijn in eigendom van de 
gemeente, en zolang er geen besluit genomen is m.b.t. huisvesting van het gemeentehuis 
worden de gronden in eigendom van de gemeente vastgehouden. Er wordt breed gekeken 
naar mogelijkheden om energie te sparen en de energietransitie op gang te brengen. V.w.b. 
de Naanhofsweg zijn, n.a.v. ingediende zienswijzen op het verkeersbesluit, verkeerstellingen 
uitgevoerd waarvan de gegevens op dit moment worden verwerkt. Indien er uit de 
rapportage geen belemmeringen blijken kan de slagboom open. Indien een 
natuurvergunning nodig blijkt, dan zal deze aangevraagd moeten worden bij de provincie. De 
aanvullende bijdrage Buitenring betreft een bijdrage in de extra resultaatverplichting.

Wethouder Hermans geeft aan dat de woonvisies geactualiseerd worden in Parkstadverband 
en dat er begin 2021 een aanpassing van de structuurvisie en compensatieregeling voorligt. 
M.b.t. Bronsgroenerhof voert het college het raadsbesluit uit; het ontwerp weigeringsbesluit 
is toegezonden aan initiatiefnemer met de uitnodiging om in gesprek te gaan over de 
verdere uitwerking van een kleinschaliger project. Het verdere proces is afhankelijk van de 
inspanningen en contacten tussen gemeente en initiatiefnemer om gezamenlijk te kijken 
hoe het project binnen de door de raad gestelde kaders opgepakt kan worden. M.b.t. 
onderhoud fietspaden merkt spreker op dat recent het IBOR is behandeld, waarbij 
gesproken is over harmonisatie, herijking en kwaliteitsniveaus. Begin 2021 zal een 
raadsvoorstel voorliggen m.b.t. aanpak (onveilige) fietspaden. Vervolgens zal het nieuwe 
integraal geherijkte beleidsplan openbare ruimte worden vastgesteld; de raad zal middels 
een werk-/klankbordgroep hierbij betrokken worden. M.b.t. Omgevingswet zijn er al een 
aantal RIB’s opgesteld en bijeenkomsten geweest, zoals ook volgende week weer gepland.

Burgemeester Geurts verwijst t.a.v. de personele bezetting met name naar de beperkte 
capaciteit bij handhaving. Hij zegt toe een dashboard op te stellen waarbij inzichtelijk wordt 
gemaakt waar capaciteit op wordt ingezet en deze informatie ook te gebruiken in de 
communicatie richting burgers. Communicatie heeft in brede zin altijd de aandacht, rekening 
houdend met de beschikbare personeelscapaciteit. Het veiligheidsplan wordt voor de 
raadsvergadering van februari 2021 opgesteld incl. inzicht in de handhavingsladder/toolkit. 
M.b.t. het personeelsbeleid merkt spreker op, dat zeker in het kader van de fusie, een 
ruimere flexibele schil nodig was. Begin 2021 vindt een evaluatie van het personeelsbeleid 
plaats, waarbij ook het verlagen van externe inhuur onderwerp vormt evenals de vraag of de 
begingedachte t.a.v. de organisatievorm ook daadwerkelijk uitvoerbaar is. De samenwerking 
met de Duitse buurgemeenten heeft de aandacht, maar wederzijdse ontmoetingen zijn als 
gevolg van Corona bemoeilijkt. Het brandveiligheidsplan Schinveldse bossen is naar 
verwachting in februari 2021 gereed.
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Tweede termijn

Fractie PvdA is blij met de nota jeugdzorg en hoopt dat deze zodanig wordt opgesteld dat de 
raad daarmee meetbare kaders kan stellen. De verbreding van de motie kerkenvisie is prima, 
mits ook de optie kostendekkende tarieven begraafplaatsen wordt meegenomen. Verder is 
men blij met de voorgesteld tijdpad kunstgrasveld Alfasport, maar men verzoekt daarbij wel 
om geïnformeerd te worden indien het Masterplan stil komt te liggen en het veld mogelijk 
wel al wordt opgepakt. 

Fractie GroenLinks merkt op dat de opmerking van de wethouder aangaande jeugdzorg 
enigszins gerust stelt, maar wijst ook op eventuele risico’s/invloeden als gevolg van Corona.
M.b.t. het basisinkomen lijken er wel mogelijkheden te bestaan en men verzoekt hierop toch 
in te zetten, mede vanwege financiële kansen i.v.m. uitstroom naar werk. M.b.t. het 
voetbalveld Alfasport is de oproep om mogelijkheden te bekijken incl. alternatieven met een 
positief effect op milieu en gezondheid. M.b.t. handhavers vraagt men om meer bekendheid 
te geven aan resultaten en aandacht te geven aan zichtbaarheid, in hoeverre zijn rondom 
Vaesrade de inwoners meegenomen en voor wat betreft communicatie is het verzoek om 
inwoners actief mee te nemen en de kloof tussen gemeente/politiek en inwoners te 
verkleinen.

Fractie D66 is van mening dat de gerealiseerde oplossing bij het fietspad Doenrade – 
Merkelbeek geen oplossing is en dat de situatie er niet beter op geworden is. Daartoe is een 
amendement ingediend. De beschikking Bronsgroenerhof is, ca. 2 maanden na 
besluitvorming in de gemeenteraad, nog niet door initiatiefnemer ontvangen. Spreker is blij 
met de opmerking van CDA om ruimhartig om te gaan met het openstellen van het gebied 
voor toeristen en recreatie. Dit past bij de oproep van spreker om door te gaan met de 
ontwikkeling van de toeristische visie. Hij verwacht niet dat het basisinkomen nog in de 
lopende raadsperiode in Beekdaelen gerealiseerd wordt. M.b.t. toeristenbelasting is de 
oproep om dit, gezien de coronasituatie, voor volgend jaar niet te doen.

Fractie Vernieuwingsgroep stemt in met de begroting en gaat kort in op de diverse 
ingediende moties en amendementen. De amendementen worden niet gesteund. V.w.b. de 
motie inzake inhuur externen heeft men het volste vertrouwen in het college dat dit goed 
wordt opgepakt. De voorgestelde steun lokale ondernemers in december is een mooie 
gedachte, maar sluit ook aan bij eerdere afspraken en toezeggingen vanuit het college om 
lokale ondernemers te helpen middels verruimende maatregelen. Onder verwijzing naar de 
motie inzake gebiedsontwikkeling achter de kerk, wijst spreker erop dat er al veel gebeurd 
(is) in Nuth en dat er meer kernen zijn waar zaken opgepakt moeten worden. De motie 
m.b.t. de Naanhofsweg kan op steun rekenen, waarbij wel wordt opgemerkt dat men geen 
voorstander is van illegaal handelen omdat daarmee de fundamenten van de democratie 
worden weggeslagen. Men betreurt verder dat fracties regelmatig terugkomen op eerder 
genomen raadsbesluiten.
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Fractie VVD vindt het prima dat wordt geëxperimenteerd met zaken als digitale 
handtekening en robotisering, maar alleen als daarvoor financiële ruimte is. Oproep is om 
een deel van de stijging OZB in te zetten t.b.v. verlaging van de lasten en zien in 
schommelingen in de begroting mogelijkheden om nog ruimte te zoeken in de begroting. 
M.b.t. de dorpscoördinator onderschrijft men het idee, maar verwacht eerst conform 
eerdere afspraak, de evaluatie.

Fractie CDA wijst op de herijking die in de komende jaren plaats gaat vinden en is van 
mening dat de reserves hard nodig zijn voor de lange termijn en voor toekomstige 
investeringen. De dorpscoördinator betreft een incidentele bijdrage die men een kans wil 
geven, wil monitoren en waar nodig bijsturen. M.b.t. het fietspad Merkelbeek – Doenrade 
zijn er maatregelen getroffen, die wellicht niet toereikend zijn, maar spreker wil even 
afwachten wat de maatregelen opleveren. 

Fractie Beekdaelen Lokaal uit waardering voor de heldere toelichting door wethouder 
Janssen en wijst nogmaals op de noodzaak van een strategische visie en de afspraken om 
burgers te betrekken bij de beleidsvorming. Men wijst op onrust die is ontstaan rondom de 
wijze van uitreden uit ISD BOL en of de uittreding op basis van de Wet Arhi danwel de GR 
betreft. Daarnaast is het verzoek om een bord ‘bereikbaar voor bewoners /bestemmings-
verkeer’ te plaatsen bij de Geitenweg 

Wethouder Janssen belooft een presentatie in Q1 2021 inzake de transitie en transformatie 
van de jeugdzorg. Inzet is om de woningen in eigendom van de gemeente te verkopen mits 
tegen boekwaarde en rekening houdend met huurderving. In de aanloop naar de kadernota 
wil spreker met de raad het gesprek aan gaan om het huishoudboekje toekomstbestendig op 
orde te krijgen en daarbij zal herijking en prioritering aan de orde komen. Afhankelijk van 
ambities komt dan ook de belastingdruk aan de orde en het is dan ook zaak om een goede 
balans te zoeken. Beekdaelen is in de eerste twee jaar goed door de fusie gekomen en de 
wethouder is van mening dat deze gemeente meer potentie heeft dan de voormalige 
individuele gemeenten.

Wethouder v.d. Broek zal zorgdragen voor een onderzoek op basis waarvan een afgewogen 
keuze t.a.v. de begraafplaatsen mogelijk wordt gemaakt. M.b.t. het basisinkomen wil hij 
graag kennisnemen van de informatie waarover GroenLinks beschikt en zal hij als er 
mogelijkheden zijn voor een pilot dit bezien. Toeristenbelasting verloopt naar tevredenheid, 
dus spreker ziet geen noodzaak om dit te herzien en m.b.t. ISD BOL betreurt de wethouder 
de onrust die is ontstaan. Op korte termijn zal een RIB volgen.

Wethouder Quadvlieg geeft aan dat de subsidieaanvraag voor de dorpscoördinator bij de 
provincie is ingediend, dat er een positieve reactie door de gedeputeerde is gegeven, maar 
dat de definitieve beschikking nog niet is ontvangen. De inzet van de dorpscoördinator 
wordt inzichtelijk bij de evaluatie die eind januari gereed zal zijn en al bij de behandeling van 
de kadernota is gevraagd rekening te houden met uitbreiding van de pilot. Op basis van de 
evaluatie kunnen criteria worden opgesteld voor het vervolgtraject, maar tussentijdse 
gesprekken hebben al tot eerste positieve inzichten geleid. 
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Daarnaast ligt er een koppeling met Beekdaelen B(l)oeit. Een lijst inzake de werkzaamheden 
van de dorpscoördinator zal deze week worden aangeleverd.

Wethouder Timmermans erkent dat er sprake is van te weinig communicatie met de 
inwoners van Vaesrade m.b.t. proces rondom de slagboom en zegt toe dit alsnog op te 
pakken. De slagboom aan de Naanhofsweg weghalen is wettelijk niet toegestaan; het 
verkeersbesluit afwachten en het proces doorlopen is hierin de koninklijke weg. M.b.t. de 
Buitenring zijn er diverse punten ingebracht die geregeld zouden moeten worden en die 
deels ook al opgelost zijn. De situatie in Laar en Vaesrade aangaande overlast a.g.v. 
toegenomen verkeer zal bekeken worden. De WoonWijzerWinkel is na 5 jaar kostendekkend 
en winstgevend. M.b.t. de Dorpsstraat Nuth zegt spreker toe samen met wethouder 
Hermans op korte termijn verkeersmaatregelen, weginrichting en straataanzicht te willen 
bezien. M.b.t. de Geitenweg wordt de mogelijkheid t.a.v. het plaatsen van het gevraagde 
bord bezien en indien mogelijk uitgevoerd. De dorpsontwikkelingsplannen worden in kaart 
gebracht en geprioriteerd. Naar verwachting zal dit in Q1 2021 gereed zijn.

Wethouder Essers zegt toe de raad mee te nemen in de ontwikkelingen rondom het 
Masterplan de Oirsprong. De kosten van (sport)accommodaties leggen een grote wissel op 
de begroting; er zijn veel kosten mee gemoeid en keuzes zullen hierin gemaakt moeten 
worden. Hij bestrijdt dat er te gemakkelijk wordt omgegaan met GR’en.

Wethouder Hermans wijst op eerdere besluitvorming inzake de fietsroute Doenrade – 
Merkelbeek om deze conform geldende wet- en regelgeving sober en doelmatig in te 
richten. Dit besluit wordt nu ten uitvoer gebracht. Er is een verschil tussen objectieve en 
subjectieve veiligheid, maar het is te vroeg om nu al conclusies in deze te trekken.

Burgemeester Geurts geeft aan dat inhuur altijd zorgvuldig wordt bezien en onderschrijft de 
oproep dat dit teruggebracht moet worden. In een beginfase na een fusie is er altijd meer 
externe inzet nodig. De evaluatie van het personeelsbeleid en de organisatiestructuur zal 
zorgvuldig moeten gebeuren en wordt naar verwachting medio 2021 afgerond. Wijkagenten 
zijn zeer actief in de kernen en gemeenschappen. Bij voorkeur zou spreker willen inzetten op 
het opschalen van de BOA-capaciteit en het vergroten van de gezamenlijke zichtbaarheid 
van het handhavingssysteem. De voorstellen van GroenLinks in het kader van een heldere 
communicatie van besluiten, zal hij bespreken in het presidium en met de griffier. De 
gemeente is continu met ondernemers in overleg m.b.t. verruimingsmogelijkheden van 
regels en toepassen van maatwerk rondom Corona.

De voorzitter sluit de beraadslagingen en gaat over tot de besluitvorming. Hij inventariseert 
de standpunten aangaande het amendement inzake de dorpscoördinator.
Het amendement wordt UNANIEM AANGENOMEN.

Vervolgens inventariseert de voorzitter de standpunten aangaande het amendement vrij 
liggend fietspad Doenrade – Merkelbeek.
Fracties D66 en VVD steunen het amendement, de overige fracties niet. Het amendement is 
VERWORPEN.
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De voorzitter inventariseert de standpunten aangaande de geamendeerde begroting.
De raad gaat unaniem AKKOORD met de geamendeerde begroting.

Fractie PvdA trekt de motie inzake inhuur externen in, gezien de toezeggingen van de 
wethouder. INGETROKKEN

Motie inzake Naanhofsweg: 
Stemverklaringen
dhr. Franssen: indien blijkt dat een vergunning aangevraagd moet worden, deze dan 
ook wordt aangevraagd.
dhr. Schaffrath: tegen de motie omdat deze niet uitvoerbaar is
dhr. V.d. Heuvel: tegen de motie omdat er geen garantie is dat de genoemde datum 
haalbaar is
dhrn. Pieper en Raes: tegen de motie, i.v.m. de onduidelijke beantwoording door de 
wethouder en er geen garantie gegeven kan worden dat voor januari 2021 de 
slagboom op legale wijze weg kan worden gehaald. Het rechtssysteem is het 
fundament voor de democratie.
dhr. Reijnders namens Beekdaelen Lokaal: voor de motie om kracht bij te zetten bij de 
eerder aangenomen motie.
mevr. Debets namens GroenLinks: voor deze motie zo lang de wet niet wordt 
overtreden en er sprake is van een heldere en gerichte communicatie richting 
inwoners.
dhr. Swelsen: voor de motie. De rechtsstaat is het fundament van de democratie en 
men gaat ervan uit dat de wethouder binnen de wet- en regelgeving opereert en 
anders kenbaar maakt dat de motie niet uitvoerbaar is.

Resultaat:
Voor: CDA, BL, VVD, GL, PvdA, D66 en dhr. Marissen
Tegen: dhrn. Schaffrath, de Koster, van den Heuvel, Pieper en Raes
AANGENOMEN 

Motie inzake ‘steun lokale ondernemers in december’: 
Resultaat:
Voor: VVD en D66
Tegen: CDA, VG, BL, GL en PvdA
VERWORPEN

Motie inzake gebiedsontwikkeling Achter de Kerk/Dorpsstraat Nuth: 
Stemverklaring dhr. Pieper: omdat er ook dorpsontwikkelingsplannen voor andere kernen 
opgesteld moeten worden, eerst een totale afweging alvorens alle gelden naar Nuth gaan.
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Resultaat:
Voor: VVD, D66 en BL
Tegen: CDA, VG, GL en PvdA
VERWORPEN

Motie normaliseren belastingdruk:
Stemverklaring dhr. Schevers: eerst het aanvalsplan uitwerken en maatregelen in breedte 
bezien.
Resultaat:
Voor: VVD en D66
Tegen: CDA, VG, BL, GL en PvdA
VERWORPEN

Motie inzake uitstel toeristenbelasting: 
Stemverklaring dhr. Bemelen: de handreiking dat ingeval er een toevoeging aan reserve 
wordt voorgesteld men op steun kan rekenen.
Stemverklaring dhr. Kockelkoren: PvdA heeft destijds het amendement niet mee ingediend 
en ook toen tegen gestemd.
Resultaat:
Voor: VVD en D66
Tegen: CDA, VG, BL, GL en PvdA
VERWORPEN

6. Belastingverordeningen
Dhr. Pieper deelt, als voorzitter van de auditcommissie mee dat de verordeningen besproken 
zijn in de auditcommissie en met een positief advies zijn doorgeleid naar de raad. Er is in de 
auditcommissie discussie geweest omtrent de hoogte van het kwijtscheldingspercentage van 
100% en afgesproken om deze discussie te betrekken bij het armoedebeleid, Daarnaast is 
gesproken over de grafrechten (reële tarieven en kosten) en is afgesproken dat er een 
vergelijking wordt opgesteld die de basis kan vormen voor een verdere afweging.

6.1 Voorstel inzake vaststellen verordening Afvalstoffenheffing 2021
De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

6.2 Voorstel inzake vaststellen verordening OZB 2021
De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

6.3 Voorstel inzake vaststellen verordening Rioolheffing 2021
Stemverklaring dhr. Swelsen: kan instemmen met voorliggend voorstel. De tijd zal het 
leren of D66 is bij het rechte eind had.
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De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

6.4 Voorstel inzake vaststellen verordening lijkbezorgingsrechten 2021 en 
beheersverordening begraafplaatsen 2021

Stemverklaring dhr. Kockelkoren: met de toezegging van de voorzitter van de 
auditcommissie dat naar de toekomstige tarieven en kosten wordt gekeken, gaat PvdA 
akkoord met het voorstel
De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

6.5 Voorstel inzake vaststellen verordening Kwijtschelding 2021
De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

6.6 Voorstel inzake vaststellen Legesverordening 2021
De raad gaat zonder hoofdelijke stemming unaniem AKKOORD met het voorstel.

7. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 20.35 uur.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de Raad van de gemeente Beekdaelen op 15 
december 2020.

De griffier, De voorzitter,

Mevr. B.W.E. van der Wijst-Triepels Dhr. ing. E. Geurts



Reg.nr. Z/20/151510  250172

Pagina 11 van 11

Toezeggingen uit de raadvergadering van 10 november 2020

Agendapunt Toegezegd door Toezegging

5. Begroting burg. Geurts Opstellen dashboard t.b.v. inzicht inzet 
handhavingscapaciteit

voorstellen van GroenLinks in het kader van een 
heldere communicatie van besluiten, worden 
besproken in het presidium en met de griffier.

Weth. Janssen organiseert een presentatie in Q1 2021 inzake de 
transitie en transformatie van de jeugdzorg

Weth. Quadvlieg Een lijst inzake de werkzaamheden van de 
dorpscoördinator zal deze week worden 
aangeleverd.

Weth. Timmermans Pakt de communicatie met de inwoners 
Vaesrade m.b.t. het proces rondom de slagboom 
op.

De situatie in Laar en Vaesrade aangaande 
overlast a.g.v. toegenomen verkeer zal bekeken 
worden.

M.b.t. de Dorpsstraat Nuth zegt spreker toe 
samen met wethouder Hermans op korte termijn 
verkeersmaatregelen, weginrichting en 
straataanzicht te willen bezien.

M.b.t. de Geitenweg wordt de mogelijkheid t.a.v. 
het plaatsen van het gevraagde bord (bereikbaar 
voor bestemmingsverkeer) bezien en indien 
mogelijk uitgevoerd.

Weth. Essers De raad wordt meegenomen in de 
ontwikkelingen rondom het Masterplan de 
Oirsprong  


